



October 2018

## Dear Preschool Parents,

May the new academic year 2018/2019 be abundant with God's blessings. We look forward for a continuous cooperation and collaboration between us for your children's educational, social, and spiritual well-being and development.

### **For your children's best interest, you are kindly requested to observe the following:**

1. Daily schedule starts at 7:55 a.m. and ends at 1:45 p.m.
2. Preschool Administration can watch over your children staying after school hours until **2:30 p.m.** and not later.
3. KG2 & KG3 children should be accompanied to the main entrance gate.
4. KG1 children should be accompanied to their class.
5. After dropping your child off at the preschool entrance, please proceed to your car and vacate your spot so that others may park.
6. The main entrance gate will be closed at 8:05 a.m. as of Monday, October 22, 2018.
7. All items belonging to your child should be labeled with his/her name: books, bags, lunch boxes, clothes, water bottles, notebooks, etc.
8. The snack/lunch should be no more than 2 sandwiches and an apple or banana along with a bottle of water.
9. Chocolate, candy, and/or juices are not allowed.
10. KG1 & KG2 parents are requested to send the following items belonging to their child: pants, underpants, undershirt, socks, a box of tissues and a box of wet wipes. Please note that all clothing given to a child from school must be returned the following day.



*Thank you for your cooperation and understanding.*

**Administration**

تشرين الأول ٢٠١٨

## حضرة أهالي تلامذة الروضات الكرام،

يسرنا في مطلع هذا العام الدراسي المبارك ٢٠١٨/٢٠١٩، أن نواصل التعاون معكم لما فيه خير أولادكم/تلامذتنا الأعزاء وعافيتهم تربوياً، إجتماعياً وروحياً، ونتمنى عليكم أخذ التعليمات الآتية بعين الاعتبار:

١. بدء الدوام المدرسي اليومي الساعة ٧:٥٥ صباحاً وانتهاءه الساعة ١:٤٥ بعد الظهر.
٢. عدم جهوزية إدارة المرحلة للاهتمام بأولادكم بعد الساعة ٢:٣٠ بعد الظهر.
٣. إيصال تلامذة KG2, KG3 إلى باب المدخل الخارجي فقط.
٤. إيصال تلامذة KG1 إلى باب الصف.
٥. ضرورة المغادرة فور إيصال أولادكم تفادياً لعرقلة عملية السير داخل المدرسة وإليها.
٦. تُقل إدارة المرحلة باب المدخل الخارجي عند الساعة ٨,٠٥ صباحاً إعتباراً من يوم الإثنين ٢٢ تشرين الأول ٢٠١٨.
٧. كتابة اسم التلميذ(ة) على كل ملابس وأغراضه (الحقيبة - المطرة أو القنينة - الكتب - الدفاتر ...)
٨. السهر على اقتصار الزوادة على سنديش (عدد ٢) وتفاحة أو موزة، مع مطرة (أو قنينة ماء) للشرب.
٩. الامتناع عن إرسال شوكولا أو بنبون أو عصير وما شابه.
١٠. إرسال الأغراض التالية لتلامذة KG1, KG2: بنطلون، كيلوت، فانيلا، كلسات، علبة محارم ورق وعلبة محارم مبللة (Wet Wipes)، على أن يؤمن عند اتساخ البديل الموجود، بديل ثياب آخر في اليوم التالي مباشرة.

نشكر تعاونكم الوثيق متمنين لكم سنة خير وبركات.

الإدارة

